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ČESKO/UKRAJINA: Česká vláda posílá na Ukrajinu další zbraně. Jako by jí nestačilo, kolik lidí
zbytečně zemřelo, přičemž nikdo neví, kde ty zbraně vlastně končí. Jde o krádež způsobenou vládou
a zároveň o prodlužování bojů, které by nebyly, kdyby v Evropě nevládnuli lidé typu našich členů
vlády. V celkovém součtu už na Ukrajinu odešlo zbraní minimálně za jednu miliardu. Přitom je těžko
představitelné, že by se Rusové nechali ztrapnit a prohráli by. Takže se jedná o pouhé prodlužování
agónie.

  Prolhaný předseda české vlády Fiala mezitím naprosto ignoruje stále se horšící ekonomickou situaci
v zemi. O cenách pohonných hmot, energií a paliv mlží, přestože jak v Polsku, tak i v Maďarsku jsou
mnohem nižší. Jenže Fiala vzhlíží k Západu, chce být jeho součástí a dorovnává ceny na německou či
francouzskou úroveň, přestože s příjmy jsme na tom kapku hůře. No ..ta kapka má objem moře.
Navíc inflace, která je u nás rekordní, drtí rodinné rozpočty mnohem více, než si zatím připouštíme.
Tato vláda je skutečně tragická ve všech směrech a musíme konstatovat, že po dvou letech covidu a
komedie kolem něj bychom čekali něco úplně jiného. Ano, přinesli změnu, ovšem mnohem k horšímu.
Veškerou svou činnost soustředí na ukrajinskou krizi a svou nenávistnou rétorikou porušují všechny
základní pravidla diplomacie, absolutně podlehnuli ideologickému poblouznění a úplně ztratili smysl
pro realitu. Zařadili se po bok technických analfabetů z Evropské komise a části Evropského
parlamentu ignorujících ekonomické, fyzikální a přírodní zákony. K tomu přidejme aroganci a
vytváření prostředí strachu pošlapávajícího veškeré svobody, demokracii a svobodu slova.

Vít Rakušan, tedy ministr vnitra, přišel s návrhem, aby bylo zakotveno v Ústavě ČR naše členství
v NATO a EU. Jde o další ukázku drzosti, kterou se tento z finančních machinací vyšetřovaný
exstarosta Kolína prezentuje. Minimálně třetina národa s naším členství v EU i NATO nesouhlasí.
Možná bychom se divili výsledku, který by mohl vzejít z jimi neustále zamítaného referenda
týkajícího se právě těchto dvou institucí. Zůstat v Evropské unii je řízená sebevražda a cesta do
otroctví. Rakušan by rád udělal vše proto, aby podobně, jako pochopení toho, proč Rusko vstoupilo
na území Ukrajiny, byl i nesouhlas s naší existenci ve výše uvedených seskupeních na úrovní
trestného činu. Opakujeme, že vnímání ruské vojenské operace, která i díky dodávání zbraní
Ukrajině jak Západem, tak především námi, pomalu dostává statut války, není souhlasem s celou
akcí. Pouze ji vzhledem ke skutečnostem, které k ní vedly, lze pochopit.

 

 

  Přestože většina západních médií včetně našich tvrdí, že dosavadní postup ruských oddílů lze
považovat za pomalý a tedy neúspěšný, skuteční odborníci z americké armády ho považují za rychlý,
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navíc s přihlédnutím k technice, kterou Rusové používají a ke snaze obcházet civilní cíle, za velmi
povedený. Každý lidský život, který je ztracen, si zaslouží naši úctu. Ať už je to ukrajinský, ruský či za
posledních 8 let také těch zabitých v Donbasu na straně utlačovaných civilistů. Jedinou výjimkou tak
jsou nacisticky ladění bojovníci Azovského praporu nerozlišující, koho zastřelí. Zde naše propaganda
ignoruje skutečnost a mlčí.

Neustálé lhaní a manipulace s fakty v médiích mohou působit na naši psychiku. Někteří lidé
samozřejmě podléhají strachu a nenávisti vůči všemu ruskému, jiní si uvědomují realitu, kterou je
nesmyslnost této hysterie, a naopak důsledky chování vlády a politiků. Dopady, které nás čekají,
budou šílené. Evropská unie se dostane na pokraj krachu, každý bude bojovat sám za sebe a my za
přístup vlády budeme mezi prvními na seznamu odříznutých od zdrojů. Němci velmi rychle zprovozní
Nord Stream 2, Maďaři a Srbové mají dlouhodobé kontrakty, Poláci se dohodnou, Italové vrátí
ukradené jachty oligarchům, jen my nic. Budeme nakupovat draze plyn, ropu, uhlí a pšenici od
překupníků, kteří nás šetřit nebudou. Přitom stačilo zůstat neutrálními, nikam žádné zbraně nevozit
a klidně tu pár tisíců potřebných a prověřených ukrajinských žen s dětmi ubytovat. Místo toho jsme
radikální, prostoupeni nenávistí a ideologií, navíc na mizině.

Zlatým hřebem idiocie této vlády je započetí úvah o vyhlášení branné povinnosti. Jestliže o ní začali
hovořit, je otázka času, kdy to udělají. Vzpomeňme si na dobu covidovou, kdy vždy nejdříve vše
dementovali, poté začali hovořit o možnostech opatření, a nakonec udeřili s dvojnásobnou intenzitou.
Takže tu máme nouzový stav, Pandemický zákon, nově 250 000 Ukrajinců, jejichž děti vytlačí naše ze
školek a škol, dospělé z práce, nově by politici rádi vyvolali válku s Ruskem. Samozřejmě by se těch,
kteří o tom rozhodují, žádná mobilizace netýkala. Válečníci, kteří nikdy v ruce nedrželi zbraň,
nezastřelili ani králíka a netuší, co je to plazit se louží ve 2°C, by chtěli naše syny a dcery poslat do
války. Do své války, protože zdaleka ne každý má potřebu, touhu, přání či chuť bojovat za tuto vládu
přivlastňující si naši zemi, navíc proti Slovanům.

Nyní slovo autora. Kdyby na nás zaútočilo Německo, Rakousko, byl bych první, kdo by se přidal
k lidem bránícím svou vlast. Rusové nemají žádný zájem na nás zaútočit, i přesto, že mají důvod na
nás být naštvaní. A přísahám, že své syny v případě jakékoliv mobilizace týkající se vyvolání války
s Ruskem před militatními zájmy Pětikoalice ochráním. To není náznak dezerce, to je zdravý lidský
rozum. Mým nepřítelem není žádné Rusko, bez jehož nerostného bohatství tento kontinent bude
vrácen do doby ledové či kamenné, mnohem více jím je naše vláda, která postupně spolupracuje s
Bruselem na likvidaci všeho, z čeho jsme kdy měli radost.

Nemám také rád z mnoha důvodů Evropskou unii a její přístup k České republice, Polsku, Maďarsku,
ale jsou to vláda a politici, kdo mohou eliminovat její chování k nám. Tak, jak se chová například
maďarský premiér Orbán. Pokud to nedělají a podílejí se na postupném upozadnění české státnosti i
hrdosti a svým způsobem nás vrací do doby před rokem 1989, nebudu jim sloužit a riskovat pro ně
život svůj, natož svých dětí. Není nic, co by mne přesvědčilo o opaku. Mohou nás chtít zlomit, nechat
hladovět, okrást, zavřít, ale nikdy, opakuji nikdy nebudu sloužit takovému morálnímu odpadu, jakým
jsou Fiala, Pekarová či Rakušan. Nikdy.  Nejsou autoritami, kterých by si jakkoliv vážil.
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